
KIRKEHAVEN  -  BESTYRELSEN 
Bestyrelsesmøde 

Onsdag 7. oktober 2020 kl. 10,30 i Fælleshuset 

Referat 

 

Ishøj 22. oktober 2020 

 

Dagsorden: 

1. Valg af mødeleder.  Leif blev valgt. 

2. Godkendelse af dagsordenen. Godkendt, 

3. Godkendelse af referat af 20. september 2020. 

Der var rettelser til referatet, derfor udsendes dette til bestyrelsen. 

4. Meddelelser fra formanden: 

Information omkring Ejendomskontoret. 

Der skal ryddes op i vores skralderum – inden vinteren. 

Per var med Daniel rundt vedr. Godkendelse af vores renovering af P-               

kælderen. Den samlede regning for vores renovering er på ca. 620.000             

kr. der vil yderligere komme et tilskud fra Energisparrefonden, dette                  

beløb kender vi ikke endnu. 

Der skal laves en aftale omkring nedtagning af robotplæneklipperne               

for vinteren.  

Vi mangler stadigvæk en galge, for at de sidste skilte kan opsættes. 

LUKKET MEDDELELSE: 

 

5. Midlertidig placering af opbevaring af værktøj m.v. i f.b. med kirkens 

byggeri. 

Bestyrelsen godkendte at Kirken kunne benytte et aftalt areal til                         

ovennævnte. 



Birgit skriver til Kirken om godkendelsen. 

6. Placering af Kirkens affaldscontainere i Parkeringskælderen. 

Kirken skal have flere affaldscontainere – da de jo også skal sortere –           

de har ikke plads til at placere dem oppe ved Kirken. 

De ansøger om de kan placeres nede i Parkeringskælderen i                                 

det runde hjørne - over mod Kirken. Der bliver tale om ca. 4                                 

containere.  

Bestyrelsen kan ikke godkende dette. 

Birgit skriver afslag til Kirken. 

7. Eventuelt.  

Per har en projektor og et lærred, således at man kan se nogle ting i                 

TV   for flere i Fælleshuset, da det er uden udgift for Kirkehaven, syntes             

alle, at det var en god ide. Det skal selvfølgelig været et tilbud til alle. 

Per har lavet et oversigt over de nøgler vi mangler – han bestiller disse. 

Der er desværre personer, der sidder om aftenen ved vores bænkesæt. 

Kommunen er orienteret om dette, da det giver utryghed. 

Der var enighed om, at vi indkøbte noget at sætte over bænkesættene 

her i vinter. 

 

8. Næste bestyrelsesmøde - tirsdag 1. december 2020 kl. 10,30 – 15,00. 

Husk at melde afbud – hvis I ikke kan deltage. 

Birgit 

 

 


